
P R O T O K Ó Ł  Nr XVI/1/2007 
 

z XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 10 lipca 2007 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 

 
     Na ustawowy skład 27 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 25 radnych, 
co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad / lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - dokonał otwarcia VII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, 
- P. Tadeusza  Ferenca – Prezydenta  Miasta  Rzeszowa, 
- P. Piotra Latawca - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/ lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
a także przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych oraz przybyłych 
mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem /załącznik nr 4/. 
 
 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
proponowany porządek obrad XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa obejmuje następujące 
punkty:  
 
1. 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/Modernizacja boisk piłkarskich w Zespole Szkół Ogólnokształcących   Nr 3/. 
 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/Rzeszowsko – Lwowski Most współpracy/. 
 

4. Uchwała w sprawie zasad udzielania stypendiów za wyniki w nauce i wybitne 
osiągnięcia. 
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5. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/192/2007 z dnia 29 maja 2007 r. 
dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie jako 
udziału niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości. 

 
7. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
XVI/3/2007). 
 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa wieczystego 
użytkowania oraz wniesienia prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 
położonych przy ul. Naruszewicza w Rzeszowie (druk nr: XVI/1/2007). 
 

9. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo-
kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 
własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: 
XVI/2/2007). 
 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
 

11. Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. 
 

12. Raport z realizacji powiatowego programu ochrony środowiska i sprawozdanie  z 
realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami Miasta Rzeszowa. 
 

13. Informacja na temat współpracy miasta Rzeszów z miastami partnerskimi. 
 

14. Informacja na temat realizacji inwestycji, modernizacji i remontów, 
prowadzonych w szkołach i placówkach oświatowo – wychowawczych na terenie 
miasta, ujętych w budżecie Miasta na 2007 rok. 
 

15. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

16. Zapytania i interpelacje. 
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17. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - prowadzący obrady – 
poinformował, że wpłynęły 4 wnioski o zmianę proponowanego porządku obrad : 
 
W pkt 1a Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

Zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 30 800 złotych. 
Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 23 radnych, nikt nie był przeciwny, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu). 
 
W pkt 2a Uchwała w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej (kryta 

pływalnia „Karpik”) / wszyscy radni otrzymali projekt uchwały wraz      z 
materiałami i zaproszeniem na XVI sesję Rady/. 
 

Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 
radny wstrzymał się od głosu). 
 
W pkt 3a Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa (dotyczy uchwały 

nr XXXVII/71/2005 z dnia 22 marca 2005 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości położonych w Rzeszowie pomiędzy 
ulicami: Al. Piłsudskiego, Al. Cieplińskiego, Czarneckiego                             
i Towarnickiego). 

Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 23 radnych, nikt nie był przeciwny, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu). 
 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad: 
 

Pkt 10 Uchwała w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu  Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 110/18/2005 w rejonie ul. Szkolnej w Rzeszowie. 
 

Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 23 radnych, nikt nie był przeciwny, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu). 
 
 

 
Przyjęty porządek obrad po zmianach obejmował: 
1. 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 

2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 
Zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 30 800 złotych. 
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3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in 
blanco” /Modernizacja boisk piłkarskich w Zespole Szkół Ogólnokształcących 
Nr  3/. 
 

4. Uchwała w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej (kryta pływalnia 
„Karpik”) 
 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in 
blanco” /Rzeszowsko – Lwowski Most współpracy/. 
 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa (dotyczy uchwały nr 
XXXVII/71/2005 z dnia 22 marca 2005 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości położonych w Rzeszowie pomiędzy ulicami: Al. 
Piłsudskiego, Al. Cieplińskiego, Czarneckiego i Towarnickiego). 
 

7. Uchwała w sprawie zasad udzielania stypendiów za wyniki w nauce i wybitne 
osiągnięcia. 
 

8. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/192/2007 z dnia 29 maja 2007 r. 
dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie jako 
udziału niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości. 
 

10. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
XVI/3/2007). 
 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa wieczystego 
użytkowania oraz wniesienia prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 
położonych przy ul. Naruszewicza w Rzeszowie (druk nr: XVI/1/2007). 

 
 
12. Uchwała w sprawie przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo-

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 
własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: 
XVI/2/2007). 
 

13. Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki 
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Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. 
 

14. Raport z realizacji powiatowego programu ochrony środowiska i sprawozdanie                              
z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami Miasta Rzeszowa. 
 

15. Informacja na temat współpracy miasta Rzeszów z miastami partnerskimi. 
 

16. Informacja na temat realizacji inwestycji, modernizacji i remontów, 
prowadzonych w szkołach i placówkach oświatowo – wychowawczych na terenie 
miasta, ujętych w budżecie Miasta na 2007 rok. 
 

17. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 

18. 
 

Zapytania i interpelacje. 

19. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 
Ad.1 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa szczegółowo przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2007 r. (Zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 1 041 756  złotych), /tekst 
uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały            
w części dotyczącej zakresu swojego działania (5 głosów „za”, głosów przeciwnych nie 
było, 1 radny wstrzymał się od głosu). 
 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w części 
dotyczącej zakresu swojego działania (5 głosów „za”). 
 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w części dotyczącej zakresu swojego działania (6 głosów „za”). 
 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w części dotyczącej zakresu swojego działania. Opinia została przyjęta            
5 głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 2 głosach wstrzymujących. 
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Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. ( Zwiększenie dochodów budżet o kwotę 
1 041 756  złotych). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.2 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa bardzo dokładnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Miasta Rzeszowa na 2007 r. (Zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 30 800  złotych), 
/tekst uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Ekonomiczno - Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w części 
dotyczącej zakresu swojego działania (6 głosów „za”, głosów przeciwnych nie było, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu.). 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. ( Zwiększenie dochodów budżet o kwotę 
30 800  złotych). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
Ad.3 
 
Pani Janina Filipek –Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie 
weksla własnego „in blanco” /Modernizacja boisk piłkarskich w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 3/, /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr       
4 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
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- Komisja Ekonomiczno-Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (6 głosów „za”). 
 
- Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 głosów 
„za”). 
 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” /Modernizacja boisk 
piłkarskich w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 3/. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.4 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej (kryta pływalnia „Karpik”), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Ekonomiczno-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w części 
dotyczącej zakresu swojego działania (6 głosów „za”, głosów przeciwnych nie było, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu.). 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
ustalenia stawki dotacji przedmiotowej (kryta pływalnia „Karpik”). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 
Ad.5 
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Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie 
weksla własnego „in blanco” / Rzeszowsko – Lwowski Most współpracy /, /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
- Komisja Ekonomiczno-Budżetowa jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (6 głosów „za”). 
 
- Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 

 
Radny p. Jacek Kiczek – poprosił o przypomnienie zasad określonych w deklaracji 
wekslowej, które są przywołane w § 2 omawianego projektu uchwały. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że dokładne zasady 
wraz z kosztami klasyfikacji projektu są zawarte w dostarczonym radnym uzasadnieniu 
do projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” /Rzeszowsko – Lwowski 
Most współpracy/. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 

Ad.6 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –      
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Rzeszowa (dotyczy uchwały nr XXXVII/71/2005 z dnia 22 marca 
2005 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych                 w 
Rzeszowie pomiędzy ulicami: Al. Piłsudskiego, Al. Cieplińskiego, Czarneckiego            
i Towarnickiego). Wyjaśniła, że zmiana spowodowana jest uproszczeniem procedury 
przetargowej, gdzie całą procedurę będzie można ograniczyć do jednego przetargu 
odnoszącego się do całego obszaru gruntu przeznaczonego pod dużą inwestycję. /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 
Radny p. Robert Kultys – „ co do samej treści uchwały to nie mam uwag. Natomiast 
mam pytanie odnośnie danych, które trafiły do nas od jednego z właścicieli przyległych 
gruntów, a konkretnie od firmy SEMAKO. Na mapce, którą dostaliśmy od inwestora 
widać, że stosunki własnościowe nanoszą na tej działce granicę zabudowy. Niedawno 
był przeprowadzony podział, który w zamierzeniu miał doprowadzić do tego, żeby 
oddzielić tereny pod drogi od terenów pod inwestycje. Chodzi o zarys ulicy 
Czarneckiego. W związku z tym mam pytanie: dlaczego nie wydzielono również (czarną 
linią wyznaczono linie zabudowy, natomiast porównując tę linię zabudowy z planem  
okazuje się, że część zabudowy tej inwestycji wchodzi w teren działki, która jest obecnie  
działką ulicy Warszawskiej) tej części, która jest potrzebna do tej inwestycji. Czyli część 
terenu niezbędnego do wykonania tej inwestycji jest na działce miejskiej, która nie jest 
wystawiona na sprzedaż i czy to nie jest błędem w sztuce?”.  
 
Radny p. Jacek Kiczek –  „ proszę Pana Prezydenta o przedstawienie Radzie Miasta   i 
opinii publicznej informacji dlaczego sprawa tej inwestycji idzie z tak dużymi oporami 
dlaczego na etapie podejmowania uchwały w 2005 roku nie zabezpieczono interesu 
realizacji tej inwestycji w takiej formie jak to ma dzisiaj miejsce. Z czego to wynika?”. 
 
Radny p. Tomasz Kamiński – „ przypominam poprzednią kadencję, dyskusję na tej 
sali, która trwała blisko dwa lata i kto był inicjatorem tak długiej dyskusji”.  
 
Radny p. Jan Mazur – „ sprawa poruszona przez radnego p. Roberta Kultysta                   
i radnego p. Jacka Kiczka zupełnie się nie wiąże z dzisiejszą uchwałą. Proszę                        
o merytoryczną dyskusję na temat omawianego projektu uchwały, lub zamknięcie 
dyskusji”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – „ moim obowiązkiem jest 
udzielenie odpowiedzi na pytanie dlaczego w czasie trwania obecnej kadencji sprawa 
tak długo trwa. Wystąpił problem z podziałem działek (inwestor zaskarżył podział 
geodezyjny), sprawa została skierowana do Samorządowego Kolegium Odwoławczego  i 
dopiero po decyzji wydanej przez SKO, przyznającej rację Miastu, kierujemy sprawę 
pod obrady sesji Rady Miasta Rzeszowa, zgodnie z propozycją zawartą w projekcie 
uchwały”.  
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Radny p. Robert Kultys – „ sprawa wlecze się tak długo, bo między innymi inwestor 
oprotestowywał decyzje podziału, a w poprzedniej kadencji (co umknęło uwadze 
niektórych radnych) inwestor złożył wniosek o przeprojektowanie planu, bo nagle 
zapragnął zmienić usytuowanie parkingów i cała procedura musiała być powtórzona ze 
względu na inwestora. Teraz chciałbym zapytać, czy jest plan sprzedaży tego małego 
fragmentu przy ul. Marszałkowskiej, bo według obecnego projektu – to inwestor 
musiałby budować na terenie miejskim, czy nie warto tego przeanalizować?”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – „ jeżeli będzie taka potrzeba, to 
oczywiście za zgodą Rady Miasta Rzeszowa ta działka również zostanie sprzedana. 
Dzisiaj trudno mówić o konkretnej inwestycji, bo przetarg będzie otwarty, kto kupi -  ten 
będzie budował, ale oczywiście zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania”. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Rzeszowa (dotyczy uchwały nr XXXVII/71/2005 z dnia 22 
marca 2005 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
położonych w Rzeszowie pomiędzy ulicami: Al. Piłsudskiego, Al. 
Cieplińskiego, Czarneckiego i Towarnickiego). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 

Ad.7 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa –     w 
imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 
udzielania stypendiów za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. Wyjaśnił, że stypendia 
będą nie tylko nagrodą dla uczniów za wyniki w nauce, ale także zachętą do 
reprezentowania Miasta na terenie całego kraju i za granicą. Grono stypendystów będzie 
stanowiło pozytywny wzorzec dla całego środowiska szkolnego.  /Tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (5 głosów 
„za”). 
 
P. Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała                
o kryteria przyznawania stypendiów oraz o ich wysokość. 
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Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – 
wyjaśnił, że zgodnie z zapisem uchwały w § 4 kwota na stypendia będzie przyznawana 
zgodnie z kwotą zapisaną w budżecie Miasta. W bieżącym roku będzie to kwota ok. 
600 000 złotych. Natomiast wysokość stypendium oraz okres jego pobierania określi 
Prezydent Miasta stosownym zarządzeniem. Ogólne zasady przyznawania stypendiów są 
zapisane w § 2 uchwały. 
 
P. Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „ 
sama idea jest bardzo słuszna i co do zasadności tej uchwały nikt nie ma wątpliwości. 
Jednak chciałbym wiedzieć jak szacunkowo wygląda liczba uczniów, którzy dziś 
skorzystaliby ze stypendiów i czy dobry jest jednakowy wskaźnik średniej                                                  
ocen ustalony na poziomie 5,4 dla wszystkich typów szkół. Można wprowadzić zapis, że 
każda ze szkół ma do dyspozycji 5 stypendiów i może nagrodzić swoich uczniów.” 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – 
wyjaśnił, że „zasady będą ustalone w zarządzeniu Prezydenta Miasta. Przedmiotem 
naszej analizy była też kwestia średniej ocen na poziomie 5,4 i z niej wynika, że dla 
każdego ucznia poziom nauki na każdym poziomie jest tak samo ważny, niezależnie od 
typu szkoły. W związku z tym różnicowanie średniej na ucznia szkoły podstawowej                                              
i szkoły średniej jest w pewnym sensie niesprawiedliwe. Szacunkowo liczyliśmy ilu 
uczniów mogłoby takie stypendia otrzymać i  wynika z tych obliczeń, że takie stypendia 
mogłoby otrzymywać około 400 – 500 uczniów”. 
 
Radny p. Adolf Gubernat – zawnioskował, „żeby w trakcie opracowywania 
Zarządzenia Prezydenta Miasta określającego  zasady udzielania stypendiów za wyniki 
w nauce i wybitne osiągnięcia były prowadzone bieżące konsultacje w tej sprawie                     
z Komisją Edukacji Rady Miasta Rzeszowa”. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zasad 
udzielania stypendiów za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 
Ad.8 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –                                                
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIII/192/2007 z dnia 29 maja 2007 r. dotyczącej podwyższenia kapitału 
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zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka              z 
o.o. /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie                  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/192/2007 z dnia 29 maja 2007 r. 
dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 

Ad.9 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –             
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie do Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów                           
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie jako udziału niepieniężnego (aportu) prawa 
własności nieruchomości /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu/. 
 
Radny p. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 

 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie do Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie jako udziału 
niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 22 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad.10 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –                                     
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów                
i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: XVI/3/2007) /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
Ad.11 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –        
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa wieczystego użytkowania oraz wniesienia 
prawa wieczystego użytkowania nieruchomości położonych przy ul. Naruszewicza             
w Rzeszowie (druk nr: XVI/1/2007) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa wieczystego użytkowania oraz 
wniesienia prawa wieczystego użytkowania nieruchomości położonych 
przy ul. Naruszewicza w Rzeszowie.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej.  
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Za przyjęciem uchwały głosowało 23 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 

Ad.12 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa –                  
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne, zlokalizowane 
w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością osób fizycznych, na rzecz 
Gminy Miasto Rzeszów (druk nr: XVI/2/2007) /tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Opinia została przyjęta jednomyślnie (7 głosami „za”). 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przejęcia darowizny stanowiącej przyłącza wodociągowo-kanalizacyjne, 
zlokalizowane w miejscowościach gmin sąsiednich, będące własnością 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 

 
 

Ad.13 
 

P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej         i 
Inwestycji Rady Miasta Rzeszowa. Poinformował, że radny p. Jerzy Jęczmienionka 
złożył pisemną rezygnację z prac w Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady 
Miasta Rzeszowa /tekst uchwały wraz pismem p. radnego Jęczmienionki stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian w 
składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady 
Miasta Rzeszowa. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 21 radnych, głosów przeciwnych nie 
było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.14 

 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Raport z realizacji powiatowego programu ochrony środowiska i sprawozdanie                
z realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami Miasta Rzeszowa. 
Przypomniał, że wszyscy radni, dużo wcześniej otrzymali pełny Raport na płytce CD 
/tekst raportu stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
Poinformował, że do dnia dzisiejszego żadne uwagi i komentarze w sprawie 
przedstawionego Raportu nie wpłynęły. 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji, nikt nie wniósł uwag do przedstawionego Raportu. 
 
Radny p. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku        
z powyższym zamknął ten punkt porządku obrad uznając, że Raport z realizacji 
powiatowego programu ochrony środowiska i sprawozdanie z realizacji powiatowego 
planu gospodarki odpadami Miasta Rzeszowa został przyjęty. 
 
Ad.15 

 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Urzędu 
Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że informacja na temat współpracy miasta Rzeszów            
z miastami partnerskimi stanowi 11 stronnicowy dokument i dlatego nie został 
powielony dla wszystkich radnych, ponieważ aby go rozdać wszystkim radnym, 
musiałby wydrukować aż około trzystu stron. Dlatego zadeklarował rozesłać go na 
skrzynki mailowe. Poprosił o pytania w sprawie współpracy Rzeszowa z dziewięcioma 
miastami partnerskimi. 
Poinformował, że współpraca z miastami partnerskimi istnieje, najbardziej dynamicznie 
z Lamią, bo ostatnio byli w Rzeszowie goście z greckiej Lamii i uczestniczyli                 
w tegorocznym Święcie na Pańskiej. 
 
Radny p. Jacek Kiczek – powiedział, że jego zdaniem niedostateczna jest współpraca 
Rzeszowa z miastami partnerskimi ze wschodu. Jako reprezentant organizacji 
pozarządowej często bywa w miastach, które podpisały umowy partnerskie                      
z Rzeszowem i z przykrością stwierdził, że takiej współpracy nie ma.  
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Radny p. Jerzy Maślanka – powiedział: „widać, że ten punkt jest zupełnie 
nieprzygotowany. Trzeba jego omawianie przenieść na sierpień, bo w tym momencie 
dyskusja nie ma sensu”. 
 
Radny p.  Adolf Gubernat -  zaproponował, żeby „ z tych jedenastu stron informacji 
zrobić trzy strony streszczenia i w ten sposób przedstawić omawiany materiał radnym”. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „ dyskutujemy nad 
bardzo ważnym tematem – współpracy z miastami partnerskimi. Jest to ważny temat, 
dlatego warto przypomnieć ostatnią wizytę gości z Lamii. Było prawie 40 osób, były 
piękne występy: tańce, śpiewy i folklor. To dowód, że współpraca istnieje. Są częste 
kontakty z miastem Bielefeld i ze Lwowem. Przygotujemy materiały na temat współpracy 
Rzeszowa z miastami partnerskimi i przekażemy je wszystkim radnym”. 
 
Ad.16 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa –            
w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawił informację na temat realizacji  
inwestycji, modernizacji i remontów, prowadzonych w szkołach i placówkach 
oświatowo – wychowawczych na terenie miasta, ujętych w budżecie Miasta na 2007 rok 
/informacja zadań inwestycyjnych realizowanych w 2007 roku stanowi załącznik nr 16 
do protokołu/. 
 
Radny p. Jacek Kiczek – poprosił o przedstawienie inwestycji oświatowych zapisanych 
w budżecie Miasta na 2007 rok, które na dzień 30 czerwca 2007 r. są wykonane na 
poziomie „0”. 

 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, że : 
 
SP Nr 3 15 lipca będzie ogłoszony przetarg 

 
- na wymianę stolarki okiennej. 

SP Nr 10 Jest gotowy projekt i kosztorys 
zaplanowanych robót budowlanych 
 

- całość prac zostanie zakończona 
do końca lipca br. 

 Budowa przedszkola na osiedlu 
Staroniwa 

- zostanie wykorzystana 
dokumentacja zrealizowanego 
przedszkola na osiedla Kotuli 
 

Gimnazjum Dokumentacja kolektorów - Wykonanie do końca lipca br. 
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Nr 7 słonecznych na pływalni Delfin. 
 

Gimnazjum 
Nr 10 

Modernizacja boisk  Nie zakwalifikowane do 
realizacji programu. W ramach 
tego programu będzie 
realizowane boisko Zespołu 
Szkół Nr 3 przy ul. 
Wyspiańskiego 
 

I LO W ramach całej inwestycji w 
bieżącym roku będzie kompleksowa 
wymiana stolarki, instalacji 
elektrycznej, centralnego 
ogrzewania, wezła cieplnego. 
Generalny remont 11 klas oraz 
konserwacja drzwi zewnętrznych. 

- 18 czerwca br. podpisana została 
umowa na realizację inwestycji, 
termin zakończenia planowany 
jest na 30 czerwca 2008 roku. 

 
II LO Termoizolacja budynku - W ramach realizowanego 

programu. Jest opracowana 
dokumentacja, do 15 lipca 
będzie ogłoszony przetarg. 

 
Radny p. Ludwik Szyszka – zwrócił uwagę na brak zapisu mówiącego o planie 
inwestycji, planowanej do wykonania w 2007 roku, a przedstawiona dynamika 
wykonania realizowanej inwestycji odnosi się do całości zadania. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, że „ plan remontów i modernizacji na 30 czerwca 2007 roku wynosi                
2 662 618  złotych, wykonanie jest obecnie na poziomie  772 600 złotych – to 30% 
wykonania, ale trzeba pamiętać, że dynamika robót gwałtownie wzrasta w czasie 
wakacji, które właśnie się rozpoczęły”. 
 
Radna p. Marta Niewczas – zapytała jakie środki finansowe w 2007 roku zostały 
przeznaczone na zakup pomocy naukowych dla szkół. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – 
odpowiedział, że w obecnej chwili nie pamięta dokładnych danych na ten temat, ale 
przekaże taką informację pisemnie. 
 

 
Ad.17 
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Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – przedstawił wykaz zarządzeń 
Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 26 czerwca do 10 lipca 2007 roku (wykaz 
zarządzeń stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
 
 
Ad.18 
 
Zapytania i interpelacje: 
 
Radna p. Jadwiga Stręk– złożyła pisemną interpelację o następującej treści: 
     „Pismem z dnia 30.01.2007 zwrócił się Pan Prezydent do Ministra Obrony 
Narodowej (BGM.III.7236/18/04 z prośbą o podjęcie decyzji zmierzających do 
przeniesienia Garnizonu Rzeszowskiego z Rzeszowa. 
Wiadomo mi, iż możliwość wybudowania nowych koszar w Stobiernej jest niemożliwe 
(odl. ok. 20 km i koszt wybudowania ok. 70 mln.. zł.). 
Pozostaje jedynie możliwość rozparcelowania Garnizonu w innych miastach, które 
chętnie na to przystają. 
Jak wobec tego wygląda sprawa rozmów na ten temat ? 
Czy Pan Prezydent pozostaje nadal przy stanowisku „wyprowadzenia wojska                                 
z Rzeszowa, a nawet z okolic?” 
 
Radna p. Jadwiga Stręk i Radny p. Waldemar Szumny – złożyli pisemną interpelację 
o następującej treści: 
     „ W związku ze zmianą budżetu na dzisiejszej sesji dotyczącą m.in. zmniejszenia               
o kwotę 3 446 474 zł planowanych nakładów na przebudowę skrzyżowania ul. Lubelskiej 
z ul. Trembeckiego i wyjaśnienia na stronie 26 (o omyłkowym zawyżeniu nakładów) 
proszę o wyjaśnienia na czym polegają te błędy i na jakim etapie się pojawiły ? 
Z wyjaśnień wynika, że były planowane nakłady finansowe w wysokości 7 006 474 zł”. 
 
Radny p. Waldemar Wywrocki - „Utworzyć Miejski Dom Kultury, który zajmie się 
organizacją prac wszystkich osiedlowych domów kultury, z jedną dyrekcją i jedną 
księgowością”. 
 
Radny p. Jacek Adamowicz – powiedział: „Z ostatnich informacji prasowych 
dotyczących promocji naszego Miasta wynika, że odbyło się kolejne spotkanie                     
z wykładowcami wyższych uczelni w celu wypracowania promocji naszego Miasta. 
Pytam raz jeszcze czy radni mogą brać udział w tych spotkaniach, ponieważ zapewniono 
mnie na sesji, że radni będą mogli w takich spotkaniach uczestniczyć,                 a nikt 
nas o nich nie informuje”. 
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Pisemnie złożył interpelację o następującej treści: 
 
1. „W związku z protestem mieszkańców przeciwko powstaniu stacji bazowej 

telefonii komórkowej na osiedlu Drabiniaka, proszę o odpowiedź Pana 
Prezydenta jakie jest stanowisko Pana Prezydenta w tej sprawie?” 
 

2. „Jak wygląda sytuacja, w chwili obecnej, współpraca z miastami partnerskimi? 
Czy radni biorą udział w spotkaniach zarówno w Rzeszowie, jak i miastach 
partnerskich ?” 

 
3. „Z ostatnich informacji prasowych dotyczących promocji naszego Miasta 

wynika, że odbyło się kolejne spotkanie z wykładowcami wyższych uczelni        
w celu wypracowania promocji naszego Miasta. 
Pytam raz jeszcze czy radni mogą brać udział w tych spotkaniach, ponieważ 
zapewniono mnie na sesji, że radni będą mogli w takich spotkaniach 
uczestniczyć”.  

 
 
Pan Piotr Latawiec – Zastępca Prezydenta Miasta  - odnosząc się do wypowiedzi 
radnego p. Jacka Adamowicza, dotyczącej spotkać na temat promocji Miasta 
powiedział: „ rzeczywiście odbyło się spotkanie w szerokim gronie i miało ono na celu 
nie podjęcie decyzji o ostatecznym sposobie promocji Miasta, ale chodziło o zebranie 
opinii i pomysłów niezbędnych do opracowania strategii promocji Miasta. Natomiast 
promocja Miasta zostanie zlecona profesjonalnej firmie. Do udziału w tym pierwszym 
spotkaniu zostali zaproszeni przedstawiciele wyższych uczelni, bo uważamy, że 
akademickość naszego Miasta jest godna eksponowania. Jednak w pierwszym spotkaniu 
przedstawiciele wyższych uczelni Rzeszowa nie uczestniczyli i dlatego zorganizowaliśmy 
kolejne spotkanie, w węższym gronie, dla szefów wyższych uczelni                i ludzi przez 
nich delegowanych, po to żeby wyeksponować, że w Rzeszowie jest tak dużo uczelni i 
studentów. Ustalono, że będzie kontynuacja tych spotkań po wakacjach. Oczywiście 
zapraszamy radnych do udziału w tych spotkaniach. Wszyscy radni będą informowani o 
wszelkich działaniach Miasta i organizowanych spotkaniach poprzez wiadomość sms lub 
informację przesłaną  na skrzynkę mailową”. 
 
Radny p. Waldemar Szumny – zapytał: „ jakie działania podejmuje Miasto, żeby nie 
było wielotygodniowych, czy nawet kilkumiesięcznych kolejek pacjentów oczekujących 
na wizyty u lekarzy specjalistów”. 
 
Pan Piotr Latawiec – Zastępca Prezydenta Miasta  - odnosząc się do wypowiedzi 
radnego p. Waldemara Szumnego, dotyczącej kolejek do lekarzy specjalistów, 
powiedział: „to jest zadaniem Narodowego Funduszu Zdrowia, aby opłacić tylu 
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specjalistów, nie tylko w placówkach miejskich, żeby wszyscy pacjenci zostali obsłużeni. 
Mieszkańcy korzystają z usług nie tylko miejskich placówek, ale także               z 
niepublicznych ZOZ-ów i innych ośrodków, za które płaci Narodowy Fundusz Zdrowia”. 
 
 
Ad.19 

 
Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
Radny p. Jacek Kiczek  - powiedział: „wracając do promocji Miasta – taka moja 
uwaga: my jako samorząd Miasta podejmujemy zgodnie z ustawą współpracę                  
z organizacjami pozarządowymi, dlatego moim zdaniem należy zwiększyć efektywność 
współpracy Rzeszowa z organizacjami pozarządowymi zajmującymi się współpracą 
zagraniczną. Realizować wspólne projekty na zasadzie partnerstwa społecznego, 
podobnie jak robią to obecnie Kraków i Wrocław”. 
 
 
Podczas obrad XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa zostały podjęte następujące 
uchwały: 
 
1. Uchwała Nr 

XVI/225/2007 
- Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta 

Rzeszowa na 2007 r. 
 

2. Uchwała Nr 
XVI/226/2007 

- Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2007 r. 
 

3. Uchwała Nr 
XVI/227/2007 

- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 
wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/Modernizacja boisk piłkarskich w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 3/. 
 

4. Uchwała Nr 
XVI/228/2007 

- Uchwała w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej (kryta pływalnia „Karpik”). 
 

5. Uchwała Nr 
XVI/229/2007 

- Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 
wystawienie weksla własnego „in blanco” 
/Rzeszowsko – Lwowski Most współpracy/. 
 

6. Uchwała Nr 
XVI/230/2007 

- Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta 
Rzeszowa (dotyczy uchwały nr XXXVII/71/2005 
z dnia 22 marca 2005 roku w sprawie wyrażenia 
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zgody na zbycie nieruchomości położonych       
w Rzeszowie pomiędzy ulicami: Al. 
Piłsudskiego, Al. Cieplińskiego, Czarneckiego                                 
i Towarnickiego), 

 
7. Uchwała Nr XVI/231/2007 - Uchwała w sprawie zasad udzielania stypendiów 

za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia. 
 

8. Uchwała Nr XVI/232/2007 - Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIII/192/2007 z dnia 29 maja 2007 r. dotyczącej 
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z o.o. 
 

9. Uchwała Nr XVI/233/2007 - Uchwała w sprawie wyrażania zgody na 
wniesienie do Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.                 
w Rzeszowie jako udziału niepieniężnego 
(aportu) prawa własności nieruchomości. 
 

10 Uchwała Nr XVI/234/2007 - Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.                  
w Rzeszowie. 
 

11 Uchwała Nr XVI/235/2007 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 
zrzeczenie się prawa wieczystego użytkowania 
oraz wniesienia prawa wieczystego użytkowania 
nieruchomości położonych przy ul. 
Naruszewicza w Rzeszowie. 
 

12 Uchwała Nr XVI/236/2007 - Uchwała w sprawie przejęcia darowizny 
stanowiącej przyłącza wodociągowo-
kanalizacyjne, zlokalizowane                                     
w miejscowościach gmin sąsiednich, będące 
własnością osób fizycznych, na rzecz Gminy 
Miasto Rzeszów. 
 

13 Uchwała Nr XVI/237/2007 - Uchwała w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta Rzeszowa. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku                                     
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia XVI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa . 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 10.40. 
 
 
Na tym protokół z XVI sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
          
 
Protokołowała: 
Jolanta Ciebień 
 
                                                                                                    Przewodniczący  
                                                                                               Rady Miasta Rzeszowa  
 
                                                                                                      Konrad Fijołek 
 
Sprawdził: 
        Dyrektor 
Biura Rady Miasta 
 
  Mirosław Kubiak 
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